

## 國立臺灣師範大學環境安全衛生宣言

本校為宣示邁向綠色大學的決心,已簽署「塔樂禮宣言(Talloires Declaration)」。以發展永續校園之遠景,訂定執行步驟、運作目標及策略,並承諾環境安全衛生政策為:

- 一、融和「藝術、人文與生態教育」之特色,邁向 綠色校園發展。
- 二、遵循環保及職業安全衛生法令,建構管理體制, 落實教育訓練及強化風險管理,並力行污染防 治,維護師生研究與學習之安全。
- 三、推動節能減碳生活方式,提升能資源有效應用機制。
- 四、持續改善全員環安衛及防災觀念,預防事故發生,推動校園安全文化。

校長

中華民國 109年 03月 23日

Same and the same



## National Taiwan Normal University Declaration of Environmental Safety and Health

National Taiwan Normal University (NTNU) has signed the Talloires Declaration as part of the university's commitment to a sustainable future. In line with NTNU's vision of building a sustainable campus, the university has established a series of measures, goals, and strategies, and is dedicated to the fulfillment of the following policies pertaining to environmental safety and health:

- 1. Build a green campus infused with art, humanities, and ecological education.
- 2.Establish a management system in accordance with prevailing regulations on environmental protection, workplace safety, and occupational health matters. Specifically, NTNU shall carry out education and training programs, enhance risk management protocols, and minimize pollution in order to safeguard the well-being of its faculty members and students.
- 3. Promote a low-carbon lifestyle in the interest of energy efficiency and resource conservation.
- 4. Promote a culture of safety by educating staff and students on environmental protection, occupational safety and health, and disaster prevention.

**President Signature** 

Date

Dec. 3, >0>1